

GFRK styrelsemöte 2025-09-25 (reviderat)

Närvarande: Frida Engberg, Karolina Häägg Franzén, Marlene Plym, Therese Wallinder, Linda Edel, Elina Sorri, Maja Franzén, Emilia Dahlbom



Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Karolina Häägg Franzén

1. Mötet öppnas

Mötet öppnades av vice ordförande Frida Engberg.

2. Val av justerare

Till justerare valdes Karolina Häägg Franzén.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2025-08-28 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Maja informerar att US har lite olika saker inplanerade under hösten. Först ut är DUS (Distriktets Ungdomssektion) som kommer hit och arrangerar "Vi i stallet" och en DM-final i kapphästhoppning 19/10. Sen planeras en Halloween-aktivitet 1/11. De undersöker även intresset av att ha en loppis. Nästa US-möte hålls 11/10 och då sker ytterligare planering kring aktiviteterna. De pratar även om att sälja resten av platserna på bussen ner till SIHS.
- Frida har hört om en sak som Söderhamns ridklubb ska göra och som hon ger som förslag till US. Den 4/10 är det Djurens dag och då ska Söderhamn ha ponnyridning utanför Arken Zoo, det kanske vore något för oss att göra också? Men vi kommer fram till att det är KM samma dag så just den dagen fungerar inte.
- Elina kommer också med en idé och det är att man kan ha ponnyridning på andra typer av evenemang där det samlas mycket barnfamiljer. T ex som när Göransson Arena har olika typer av cup:er.
- Ullmax-försäljning kommer att pågå mellan 1/10 till 22/10.

5. Ridskoleverksamhet

- Verksamheten rullar på. Blenda sätts igång igen, hon har blivit behandlad på höger fram. Walter sätts också igång.
- Betty och Bambi är superduktiga, de ska eventuellt få vila någon vecka bara för att smälta allt innan det blir för kallt.
- Det planeras en ny hästkötarkurs från v.42 men det går lite trögt med intresserade. Den annonseras just nu enbart i Fältis egna Facebook/Instagram-grupp så eventuellt skulle vi

kosta på oss betald marknadsföring på Facebook/Instagram så vi når andra än klubbens medlemmar.

- Det har delats ut lotter att sälja till alla medlemmar.

6. Anläggning

- Belysningen i ridhuset har bytts ut till LED den här veckan och även utebanan har fått fler lampor. I ridhuset sitter rörelsesensorer som tänds belysningen, en vid dörren och 3 uppe i taket.
- Lovisas pappa har skapat ritningar till ridhuset så nu har Emilia klart så hon kan söka bygglov till en cafeteria i ridhuset, hon väntar på offert och sen kan vi skicka in ansökan till Arvsfonden.

7. Inackordering

- Det är nästan fullt stall, bara en ledig box.
- Det genomfördes stallägarmöte i söndags. Det var Emilias första möte som stallchef och det gick bra. Det informerades om hyreshöjningen på 400kr per box.
- Vi behöver ta in någon som kollar på ljudnivån på ventilationen för den låter väldigt högt.

8. Personal

- Ida är tillbaka från sin utbildning. Lovisa och Emilia går kurser så de turas om att hjälpa varandra.

9. Medlemmar

- Vi går back på medlemsavgiften till Ridsportförbundet, vi betalar mer i avgift än vad vi får in på medlemsavgifter. Vi har haft för många registrerade medlemmar än vad som faktiskt har betalat. Vi pratade återigen om att försöka få ut fakturor till de medlemmar som är passiva medlemmar, dvs inte tar någon lektion eller inte är uppstallade, så att vi faktiskt får in medlemsavgift även från dem.

10. Ekonomi

- Det är lite kämpigt ekonomiskt, vi ligger 200tkr sämre än budget så vi kanske behöver göra ett ryck för att få in lite pengar på slutet. Det är inkomsterna som är mindre än budgeterat och som är problemet. Det beror delvis på att vi haft en ridgrupp mindre än vi budgeterat för.
- Vi har en del kundfordringar uteståendes. Emilia har kontaktat Fortnox och de ska ta över kundfordringar som vi inte får in själva.
- Vi kollade på resultatet utifrån valet vi gjorde att binda elavtalet förra hösten. Hittills till augusti i år så har vi sparat 3000kr jämfört med om vi gått på rörligt avtal.
- Emilia har börjat med budgeten för 2026 ihop med Mariana.

11. Sponsring

- Frida fixade lite sponsring-priser till tävlingen.
- Marlene pratar med Ida kring att marknadsföra oss lite mer på sociala medier.

12.Styrelsen

- Inget nytt.

13.Tävling

- Tävlingen förra helgen flöt på bra, det var ca 35-40 startande.
- Lovisa har dragit ihop ett gäng medlemmar som ska ingå i tävlingskommittén så förhoppningsvis kommer klubben arrangera lite fler tävlingar under nästa år. Kommittén har skissat på en tävlingsagenda som de kommer lämna vidare. Sista ansökan för tävlingar är december.

14.Cafeteria

- Det har kommit in några fler bokningar än tidigare via bokningssystemet.
- Det finns toast i frysen.
- Kylskåpet behöver städas ur och frysen behöver frostas av.
- Frida kollar på att få dit en annan frysbox.
- Vi fick in lite hembakat till tävlingen, det är uppskattat. Det ligger lite kvar i frysen till nästa arrangemang.

15.Övrigt

- Inget övrigt

16.Nästa möte

Nästa möte hålls 19/10.

17.Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.